
Protokoll SSRK Umeåsektionen 
styrelsemöte 
2020-05-06  kl 18.30 
 
Närvarande: Björn Bjuggren, IdaMaria Harnesk, Kerstin Abbing, Ann-Catrin 
Grönlund, Julia Källestedt, Marika Johansson 

§ 1 Mötets öppnande 
Björn Bjuggren förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.  

§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  

§ 3 Val av justerare för mötet 
Kerstin Abbing valdes till justerare.  

§ 4 Föregående mötes protokoll 
Läses upp och läggs till handlingarna. 

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser 
Vi går igenom inkommande skrivelser.  

§ 6   Rapporter från verksamheterna, både genomförd 
och planerad verksamhet 
 

o Ekonomi - God ekonomi i föreningen. Vi har inga intäkter nu när vi 
pausat alla aktiviteter men vi har inga höga omkostnader heller.  

 
o Spaniel - Inget nytt att rapportera. 
o Retriever - Inget nytt att rapportera. 
o Tollare - Inget nytt att rapportera. 
o Viltspår - Inget nytt att rapportera. 
o FBR - Inget nytt att rapportera. 
o Utställning - Inget nytt att rapportera. 
o Utbildning - Inget nytt att rapportera.  
o Info/hemsida - Inget nytt att rapportera.  

 



§ 7  Viltspårs-SM 2020, status = inställt 2020, flyttas till 
2021 
Styrelsen ser fram emot att avdelningen arrangerar Viltspårs-SM 2021. 
 

§ 8 Fysiska verksamheter. SKKs regler enligt 
CS-beslut. Hur ska vi tänka framöver med våra 
träningar, kurser, prov?  
Styrelsen beslutar följande:  
Öppna träningar - Styrelsen beslutar att fortsatt pausa alla öppna träningar i 

föreningens regi. I augusti tar vi upp detta för diskussion och nytt beslut.  
Prov - Spaniel, retriever och viltspårsprov pausas tills vidare och kan vara 

aktuella att genomföra om restriktionerna från myndigheter och vår 
huvudorganisation ändras.  

Utbildning - Vi öppnar upp för möjligheten att arrangera kurser i föreningens 
regi . Begränsad omfattning med utbildade instruktörer utomhus.  

 
Kerstin Abbing reserverar sig mot beslutet vad gäller utbildning.  

§ 9 Kompetensutveckling 
Kerstin Abbing läser upp ett förslaget till blankett angående ansökan om medel för 
kompetensutveckling för våra funktionärer och instruktörer. Styrelsen beslutar att 
införa detta och lägga upp en blänkare på webbsida och sektionens Facebook. 
Stående punkt på dagordningen för att gå igenom inkommande ansökningar. 

§ 10    Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  

§ 11Mötets avslutande 
Björn Bjuggren tackar för engagemanget och avslutar mötet. Nästa styrelsemöte är 
den 16/6.  


